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WRZ.0012.4.6.2024 

Protokół nr 6/24 

z posiedzenia Komisji Infrastruktury i Ochrony Środowiska  

Rady Powiatu Wodzisławskiego w dniu 18 grudnia 2024 roku 

W dniu 18 grudnia 2024 roku o godz. 14.00 w sali narad Starostwa Powiatowego 

w Wodzisławiu Śląskim, przy ul. Bogumińskiej 2 odbyło się posiedzenie Komisji Infrastruktury 

i Ochrony Środowiska Rady Powiatu Wodzisławskiego.  

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Wydanie opinii do projektów uchwał Rady Powiatu Wodzisławskiego w następujących 

sprawach: 

a. zmiany uchwały Rady Powiatu Wodzisławskiego Nr LVI/560/2023 z dnia 19 

grudnia 2023 roku w sprawie budżetu Powiatu Wodzisławskiego na 2024 rok 

wraz z załącznikami, 

b. zmiany uchwały Rady Powiatu Wodzisławskiego nr LII/512/2023 z dnia 4 września 

2023 r. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług 

w zakresie publicznego transportu zbiorowego, 

c. uchwalenia planu pracy Rady Powiatu Wodzisławskiego na 2025 roku. 

4. Opracowanie sprawozdania z pracy Komisji za II, III, IV kwartał 2024 roku. 

5. Opracowanie planu pracy Komisji na 2025 rok. 

6. Sprawy bieżące. 

7. Wolne głosy i wnioski. 

8. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

9. Zakończenie posiedzenia Komisji. 

Ad. 1 

Przewodniczący Komisji Pan Marek Rybarz otworzył obrady posiedzenia Komisji i na 

podstawie listy obecności stwierdził wymagane quorum.  

W posiedzeniu udział wzięli następujący członkowie Komisji: 

1. Marek Rybarz – Przewodniczący Komisji, 

2. Mirosław Andreczko- Wiceprzewodniczący Komisji, 

3. Marek Hawel, 

4. Renata Glenc, 

5. Marek Tumułka,  

6. Iwona Wajsman, 

7. Robert Wala, 

8. Jan Zemło. 
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Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

− Zastępca Skarbnika Powiatu – Katarzyna Froncek,  

− Naczelnik Wydziału Komunikacji i Transportu – Arkadiusz Łuszczak. 

Ad. 2 

Komisja w głosowaniu jednogłośnie przyjęła proponowany porządek obrad posiedzenia, przy 

7 głosach za, bez głosów wstrzymujących się, bez głosów przeciwnych i Przewodniczący 

Komisji Pan Marek Rybarz przystąpił do jego realizacji. 

Ad. 3 

a) Zastępca Skarbnika Powiatu Pani Katarzyna Froncek przedstawiła projekt uchwały 

Rady Powiatu Wodzisławskiego w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu 

Wodzisławskiego Nr LVI/560/2023 z dnia 19 grudnia 2023 roku w sprawie budżetu 

Powiatu Wodzisławskiego na 2024 rok wraz z załącznikami. Projekt uchwały wraz 

z uzasadnieniem stanowi  załącznik nr 2 do protokołu.  

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja w głosowaniu jednogłośnie wydała pozytywną opinię do powyższego projektu 

uchwały przy 7 głosach za, bez głosów przeciwnych, bez głosów wstrzymujących się. 

b) Naczelnik Wydziału Komunikacji i Transportu Pan Arkadiusz Łuszczak przedstawił 

projekt uchwały Rady Powiatu Wodzisławskiego w sprawie zmiany uchwały Rady 

Powiatu Wodzisławskiego nr LII/512/2023 z dnia 4 września 2023 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego. Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 3 

do protokołu.  

Przewodniczący Komisji Pan Marek Rybarz zapytał, czy wspomniana linia do Bukowa zostanie 

zwrócona w okresie wiosennym bądź letnim.  

Naczelnik Wydziału Komunikacji i Transportu Pan Arkadiusz Łuszczak odpowiedział, że nie, 

ponieważ ośrodek prawdopodobnie nie będzie funkcjonował.  

Radny Pan Robert Wala zauważył, że w uzasadnieniu mowa jest o wydłużeniu linii U/2415/44 

Gorzyczki-Rydułtowy do Gorzyc. Powiedział, że z doświadczenia wie, iż każde uzasadnienie 

podpisane przez Naczelnika Wydziału Komunikacji i Transportu jest dokładnie sprawdzone, 

jednak zastanawia go niuans, ponieważ na trasie z Rydułtów do Gorzyczek znajdują się 

Gorzyce. W związku z tym zapytał, w jakim zakresie to wydłużenie dotyczy Gorzyc, ponieważ 

Gorzyczki znajdują się na tej linii.  

Naczelnik Wydziału Komunikacji i Transportu Pan Arkadiusz Łuszczak wyjaśnił, że linia 

przebiega z Rydułtów przez Pszów, następnie przez Włodzisław Śląski, Zawadę, Syrynię, 
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Rogów, Bełsznice, a następnie Gorzyce w okolicach urzędu gminy. Następnie linia prowadzi 

przez Kolonię Fryderyk, czyli teren Gorzyczek i następnie ulicą Wyzwolenia do przystanku 

Gorzyce 1, który znajduje się przy drodze krajowej. Zatem linia zostaje wydłużona od Kolonii 

Fryderyk do Gorzyc w okolice tak zwanego „Pędzicha”. Powiedział, że zmiana ta ma na celu 

zapewnienie transportu dzieci z tej okolicy na granicy z Czyżowicami do szkoły podstawowej, 

która znajduje się w centrum Gorzyc, a także dowóz dzieci z Kolonii Fryderyk, którzy od lat 

korzystają z tego autobusu.  

Komisja w głosowaniu jednogłośnie wydała pozytywną opinię do powyższego projektu 

uchwały przy 7 głosach za, bez głosów przeciwnych, bez głosów wstrzymujących się. 

c) Przedstawienie projektu uchwały Rady Powiatu Wodzisławskiego w sprawie 

uchwalenia planu pracy Rady Powiatu Wodzisławskiego na 2025 roku. Projekt 

uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja w głosowaniu jednogłośnie wydała pozytywną opinię do powyższego projektu 

uchwały przy 7 głosach za, bez głosów przeciwnych, bez głosów wstrzymujących się. 

Ad. 4 

Przewodniczący Komisji Pan Marek Rybarz przedstawił sprawozdanie z pracy Komisji za II, III, 

IV kwartał 2024 roku, które stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

Komisja w głosowaniu jednogłośnie przyjęła powyższe sprawozdanie przy 7 głosach za, bez 

głosów przeciwnych, bez głosów wstrzymujących się. 

Ad. 5 

Przewodniczący Komisji Pan Marek Rybarz przedstawił projekt planu pracy Komisji na 2025 

rok. Efektem dyskusji było wypracowanie planu pracy, który stanowi załącznik nr 6 do 

protokołu.  

Komisja w głosowaniu jednogłośnie przyjęła powyższy plan pracy wraz ze zmianami przy 8 

głosach za, bez głosów przeciwnych, bez głosów wstrzymujących się. 

Ad. 6 

Komisja zapoznała się z: 

− uchwałą Rady Miejskiej Knurów z dnia 20 listopada 2024 roku w sprawie poparcia apelu 

Rady Miasta Rybnika wyrażonego w formie Uchwały nr 69/VI/2024 z dnia 26 września 

2024, która stanowi załącznik nr 7 do protokołu, 

− apelem Federacji Regionalnych Związków Gmin i Powiatów RP do Premiera Donalda Tuska 

w sprawie pilnego przywrócenia Programu ,,Czyste Powietrze, które stanowi załącznik nr 8 

do protokołu, 
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− uchwałą Rady Miejskiej w Bukownie z dnia 29 października 2024 r. w sprawie: wystąpienia 

z apelem do Ministerstwa Rolnictwa i Rozwoju Wsi oraz Ministerstwa Klimatu i Środowiska 

a podjęcie działań zmierzających do zmian legislacyjnych mających na celu rozwiązanie 

problemu zwiększającej się populacji dzików, która stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

Następnie ustalono termin kolejnego posiedzenia Komisji na dzień 29 stycznia 2025 roku, na 

godzinę 14:00 w sali narad Starostwa Powiatowego w Wodzisławiu Śląskim, przy ul. 

Bogumińskiej 2. 

Ad. 7 

Nie odnotowano.  

Ad. 8  

Komisja w głosowaniu jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji, 

przy 8 głosach za, bez głosów przeciwnych, bez głosów wstrzymujących się. 

Ad. 9  

Przewodniczący Komisji Pan Marek Rybarz zamknął posiedzenie Komisji. 

 

Protokołowała: 

Patrycja Wolska  

 

Przewodniczący Komisji 

Infrastruktury i Ochrony Środowiska 

Marek Rybarz 
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